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Kari Anne Iversen: 
 

· Perioden for realfagprosjektet vert forlenga. Dersom formannskapet ønskjer det, kan 
skulefagleg rådgjevar kome og orientere om prosjektet. 

· Kommunen er blitt godkjent som lærebedrift i bygg/drifts-fag. 
· Lønnsoppgjeret er avslutta - ramme på 2,4 %,  0,9 " til lokale forhandlingar i kap. 4. 
· Arbeids- og sosialdepartementet har sendt på høyring forskrift om arbeidstid for avlastere. 

Konsekvensar for kommunen dersom avlasting vert definert som arbeid i staden for oppdrag. 
Kommunen har motteke ei stevning - går mot rettsforlik. 

· Oppretta ny fastlegeheimel på Helsenaustet. Kommunen lyser ut og tilset. Alle legeheimlar er 
fulle, og det kjem klage på at innbyggjarar ikkje får fastlegeavtale. 

· Prosess i gang med felles barnevern Meland. Radøy og Lindås. Radøy vert vertskommune - 
plassering vert i Knarvik. 

· Rullering av kommuneplanen sin arealdel. 
Det vart gitt ei orientering om status. 

 

Sølvi Knudsen stilte spørsmål om overskotsmassar kan brukast til å lage parkeringsplassar i tilknyting 
til område for friluftsliv. 



 

 

Sak framdrift Langelandskogen på neste møte i formannskapet. 

Planprogram E39 vert sendt ut på ny høyring 9. mai. 

Temaplan for barn og unge - liten framdrift pga kapasitetsproblem. 
Ordførar foreslår at ein signaliserer at formannskapet stiller seg positiv til at det vert leigd inn 
ekstrerne ressursar for at planen skal ha framdrift.  

Anny Bastesen orienterte om skriv som skal sendast til Statens vegvesen - Førespurnad om vurdering 
av forkjørsregulering av Havnevegen Meland kommune. 
Formannskapet godkjenner skrivet, men stilte spørsmål om ein har vurdert å ta med heile 
Mjåtveitvegen som forkjørsveg. 

Når det gjeld gangfelt t.d. i Frekhaugområdet, så er det Statens vegvesen som avgjer det. 
Trafikksituasjonen i Frekhaug senter er problematisk. 
Administrasjonen vart beden om å sende ein forespørsel til Statens vegvesen om ein ekstra 
overgang. 
Invitere Statens Vegvesen til møte med senterforeninga og kommunen for å drøfte problematikken. 

John Fredrik Wallace orienterte om sentrumsarealet i Frekhaug. 

Anny Bastesen orienterte om at det er kome ekstra midlar til vedlikehald av kommunale bustader. 

Sak oppe i UDU i april, der kommunen vert invitert til å søkje om tilskot til utbygging av breiband. 
UDU gjorde vedtak om prioriterte område. 
Søknaden står sterkare dersom kommunen set av kommunale midlar. 
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